



دي باركس أند ريزورتس
DUBAI PARKS & RESORTS

REF: DFM/2016/1606
Date: 16 June 2016

المرجع : DFM٢٠١٦\1606
التاريخ : ١٦ يونيو ٢٠١٦

Mr. Hassan Abdulrahman Al Serkal
Executive Vice President,
Chief Operations Officer (COO),
Dubai Financial Market

سعادة السيد/ حسن عبدالرحمن السركال المحترم
نائب الرئيس التنفيذي
الرئيس التنفيذي للعمليات
سوق دبي المالي

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Adding an item to the agenda of the General Assembly meeting for Dubai Parks and Resorts PJSC

الموضوع: إضافة بند اضافي في اجندة الجمعية العمومية السنوية لشركة دبي باركس أند ريزورتس (ش.م.ع)

Following the approval of the Board of Directors of Dubai Parks and Resorts PJSC at the meeting held on 15th June 2016 we would like to inform you of the following:

بالاشارة لقرار اعضاء مجلس الادارة و بعد موافقة اعضاء مجلس ادارة شركة دبي باركس أند ريزورتس في الاجتماع المنعقد في تاريخ ١٥ يونيو نود إعلامكم بالتالي :

Please note that a new item has been added to the agenda of the General Assembly meeting to be held on Thursday 23rd June 2016 at 2:00pm at the Taj Hotel, at Business Bay in Dubai. Kindly find attached the updated General Assembly invitation and agenda as approved by SCA.

بانه سيتم اضافة بند لجدول اعمال الجمعية العمومية المزمع انعقادها يوم الخميس ٢٣ يونيو ٢٠١٦ الساعة ٢:٠٠ مساءً في فندق تاج في منطقة الخليج التجاري في دبي. مرفق لعنايتكم الدعوة العامة للجمعية العمومية المعدله بعد موافقة هيئة الاوراق المالية والسلع.

Kind regards,

مع أطيب التحيات،


جين فيتجيرالد
أمين سر الشركة
Jean Fitzgerald
Company Secretary

CC: H.E. Ms. Maryam Al-Suwaidi
Deputy Chief Executive Officer
Licensing, Supervision and Enforcement Affairs
Securities & Commodities Authority

نسخة إلى: سعادة السيدة مريم السويدي
نائب الرئيس التنفيذي
شؤون الترخيص والرقابة والتنفيذ
هيئة الأوراق المالية والسلع